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PROTOKÓŁ    Nr IX/2007 
z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu  26 września  2007 roku 

 w Sali Restauracji Świtezianka w  Rybnie  pod przewodnictwem Pana  

Mariana Ligmana  – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1000 ,  zakończono o godz.1300. 

Stan osobowy Rady  - 15 radnych  

W obradach zgodnie z listą obecności uczestniczyło 14 radnych. 

Radny Pan Edward Wiśniewski   nie uczestniczył w obradach sesji, 

usprawiedliwiając swoją nieobecność. 

 

 

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Edmund Ligman                  - Wójt Gminy 

2. Pan Mirosław Karbowski           -  Sekretarz Gminy 

3. Rolnicy z terenu Gminy Rybno  - 15 osób 

4. Przedstawiciele BS w Brodnicy   - 2 osoby 

5. Sołtysi wsi w liczbie                  - 19 osób 

6. Przedstawiciel prasy 

 
 

 

Ad.  pkt 1 i 2 
 
 

Pan Marian Ligman  – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady  
IX sesji Rady Gminy Rybno, powitał Panie i Panów Radnych oraz zaproszonych 
gości.   Stwierdził, że na stan  Rady 15 radnych w obradach bierze udział 14 
radnych , co stanowi kworum Rady wymagane  do prowadzenia prawomocnych 
obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Ad. pkt 3 
 
Porządek obrad IX sesji Rady Gminy Rybno. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Wręczenie odznaczeń „ ZASŁUŻONY  DLA  ROLNICTWA” 
5. Wystąpienie Przedstawiciela BS w Brodnicy. 
6. Przyjęcie protokołu z  VIII sesji Rady Gminy Rybno. 
7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 
8. Informacja z wykonania budżetu Gminy Rybno za I półrocze 2007 roku. 
9. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok, 
    2) zatwierdzenie Planu Rozwoju Miejscowości Hartowiec, 
    3) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy 
        Rybno wraz z Wieloletnim Planem Inwestycyjnym na lata 2004-2007, 
    4) stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko- 
        Mazurskiego w sprawie Naguszewskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu, 
   5) stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko- 
        Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Otuliny 
        Welskiego Parku Krajobrazowego - Dębień, 
   6) stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko- 
        Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu - Grzybiny, 
   7) stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko- 
        Mazurskiego w sprawie Hartowieckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu ,  
   8) wyboru ławników do Sądu Pracy w Działdowie, 

10. Wolne wnioski i zapytania. 
11. Zamknięcie obrad. 
 
 Pan Marian Ligman- Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do radnych 
i Pana Wójta z pytaniem czy ktoś z radnych lub Pan Wójt chciałby wnieść zmiany 
bądź poprawki  do porządku obrad jaki radni otrzymali w zawiadomieniach   
o zwołaniu sesji. 
Pan Edmund Ligman - Wójt Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie pod obrady  
IX sesji dodatkowego projektu uchwały w sprawie  przyjęcia darowizny  
w punkcie 9 jako podpunkt 9. 
Więcej wniosków ani uwag do proponowanego porządku obrad IX sesji nie 
zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 
głosowanie  zgłoszony przez  Pana Wójta Gminy  wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad  projektu uchwały w sprawie przyjęcia darowizny. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy stan  Rady 15 radnych,  
w obecności  14 radnych jednogłośnie 14 głosami „ za” przyjęła wniosek 
o włączenie do porządku obrad IX sesji projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
darowizny. 
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Porządek obrad IX sesji Rady Gminy Rybno po zmianach. 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Wręczenie odznaczeń „ ZASŁUŻONY  DLA  ROLNICTWA” 
5. Wystąpienie Przedstawiciela BS w Brodnicy. 
6. Przyjęcie protokołu z  VIII sesji Rady Gminy Rybno. 
7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 
8. Informacja z wykonania budżetu Gminy Rybno za I półrocze 2007 roku. 
9. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok, 
    2) zatwierdzenie Planu Rozwoju Miejscowości Hartowiec, 
    3) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy 
        Rybno wraz z Wieloletnim Planem Inwestycyjnym na lata 2004-2007, 
    4) stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko- 
        Mazurskiego w sprawie Naguszewskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu, 
   5) stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko- 
        Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Otuliny 
        Welskiego Parku Krajobrazowego - Dębień, 
   6) stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko- 
        Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu - Grzybiny, 
   7) stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko- 
        Mazurskiego w sprawie Hartowieckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu ,  
   8) wyboru ławników do Sądu Pracy w Działdowie, 
   9) przyjęcia darowizny. 
10. Wolne wnioski i zapytania. 
11. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad. pkt 4 
 
 Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że w związku  z odznaczeniami 
rolników dzisiejsza sesja ma uroczysty charakter. Pan Wójt Gminy wytypował 
grupę rolników do odznaczeń  „ Zasłużony dla Rolnictwa ”, wiele więcej 
rolników  zasługuje na wyróżnienie, wielu z nich  dużo robi  dla swojego 
środowiska. 
 Pan Edmund Ligman Wójt Gminy z udziałem Przewodniczącego Rady Gminy  
i Wiceprzewodniczącego Rady  dokonał odznaczenia „ Zasłużony dla Rolnictwa „  
następujących rolników : 

1. Pana  Marka Wilczewskiego                zam. Dębień 
2. Pana Jerzego Kamińskiego                  zam. Dębień 
3. Pana  Jacka Ładę                                  zam. Gronowo 
4. Pana  Benedykta  Wojciechowskiego  zam. Kopaniarze 
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5. Pana Andrzeja Jadanowskiego             zam. Grabacz 
6. Pana Andrzeja Danielskiego                zam.  Koszelewy 
7. Pana Jana Fafińskiego                          zam.  Prusy 
8. Pana Jacka Szulwica             zam.  Groszki 
9. Pana Edwarda Witkowskiego              zam.  Groszki 
10. Pana Zygmunta Wiśniewskiego           zam.  Rumian 
11.  Pana Tomasza Bieleckiego                  zam. Rumian 
12.  Pana Wojciecha Bieleckiego               zam. Rumian 
13.  Pana  Jana  Pokojskiego                      zam.  Rybno 
14.  Pana  Mariana Granicę                        zam.  Rybno 
15.  Pana Józefa Jankowskiego                  zam.  Rybno 
 

W sesji  nie uczestniczyło 3 odznaczonych rolników Pana Andrzej 
Dąbrowski zam. Koszelewy, Pan Jan Truszczyński zam. Truszczyny i Pan 
Stanisław Szymański zam. Jeglia. 

W imieniu odznaczonych  głos zabrał radny Pan Jan Fafiński, podziękował 
Panu Wójtowi za trafny wybór wytypowanych do odznaczeń rolników, rolnik 
to osoba , która  musi być uniwersalna i znać się praktycznie na wszystkim 
dlatego tak ważne jest docenienie pracy rolnika. 

 Pan Wójt Gminy powiedział, że  w poprzednich latach  byli  również 
odznaczani  rolnicy, jako Wójt będzie dążył do uhonorowania wszystkich 
zasłużonych rolników. 
 
 
Ad.pkt 5 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił przedstawicieli Banku            
Spółdzielczego w Brodnicy o zabranie głosu i przedstawienie oferty Banku. 

           Pani Urszula Juszczak i Pani Agnieszka Żywiec przedstawicielki Banku     
Spółdzielczego w Brodnicy przedstawiły ofertę Banku w zakresie prowadzenia 
rachunków bieżących  dla osób fizycznych  prowadzących gospodarstwo rolne 
oraz  zasady udzielania kredytów dla osób fizycznych prowadzących 
gospodarstwo rolne( oferty na piśmie przekazały  również sołtysom). 
Wywiązała się dyskusja na temat stworzenia stanowiska  bankomatu  w Rybnie, 
Filii Banku w Rybnie, obsługi klientów  przez Bank Spółdzielczy w Rybnie, słabe 
oferty  dla rolników obsługiwanych przez Bank Spółdzielczy w Rybnie, 
możliwości jakie  by mogły być rozważane przy przejęciu Banku w Rybnie przez 
BS w Brodnicy, ale  bez osób zarządzających  tych Bankiem. 
Przedstawicielki Banku odpowiedziały ,że wysokość opłaty jakie są naliczane 
przy poborze pieniędzy z bankomatu zależy od danego banku jaką pobiera 
prowizję , odnośnie filii  zależne jest to od ilości osób chcących korzystać z 
naszego Banku, Bank Spółdzielczy w Brodnicy ma swoje filie w Działdowie, 
Ostródzie i Iławie. 
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Mogą przekazać sugestie  swoim przełożonym dotyczące tematu przejęcia  
Banku. 
 Radny Pan Andrzej Kornacki powiedział, że jest klientem Banku 
Spółdzielczego w Brodnicy ,O/ Nowe Miasto, po tym jak Bank Spółdzielczy w 
Rybnie potraktował go nieprzyjaźnie, objechał kilka banków i to właśnie Bank 
Spółdzielczy  Oddział w Nowym Mieści potraktował go po ludzku jako klienta, 
jest zadowolony z obsługi go przez ten Bank. 
Dalsza dyskusja dotyczyła spraw kredytów suszonych, kredytów odnawialnych , 
kredytów hipotecznych, zasad przyznawania takich kredytów i warunków jaki 
musi spełnić rolnik ubiegający się o kredyt. 
Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 
przedstawicielkom Banku Spółdzielczego w Brodnicy za  wyjaśnienia  
i przedstawienie oferty  z jaką Bank wychodzi do swoich klientów. 
 
 
  
Ad. pkt.  6 
 
  
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych 
z pytaniem, czy są uwagi do sporządzonego protokołu z VIII sesji Rady Gminy. 
Radni nie zgłosili uwag, ani poprawek do protokołu, Rada Gminy w głosowaniu 
jawnym  na  ustawowy skład Rady 15 radnych w obecności 14 radnych , 
14 głosami „ za „  przyjęła protokół z  VIII sesji Rady Gminy. 
 
 
Ad. pkt 7 
 
 
 Pan Edmund Ligman – Wójt Gminy Rybno złożył sprawozdanie 
 z działalności  międzysesyjnej  Wójta Gminy( sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu). 
Wyjaśnił ponadto, że Gmina w ramach programu Wrota Warmii i Mazur  
pozyskała środki w wysokości  25.000.-zł  ,otrzymała 5 komputerów, serwer 
i program za 8 tyś.zł. 
Odnośnie sprawy  szkoły zawodowej , zadanie to  było w jego  programie 
wyborczym , wystąpił z wnioskiem do Starostwa Powiatowego w Działdowie   
o wyrażenie zgody na utworzenie szkoły zawodowej w Rybnie , Starostwo 
Powiatowe negatywnie ustosunkowało się do naszego wniosku , z uzasadnieniem 
,że zabieramy zarówno uczniów jak i środki, w Komisji Oświaty w Starostwie 
zasiada radna Rady Powiatu z naszej gminy, która nie poparła naszego wniosku.  
Zapewnił, Radę Gminy i sołtysów, że będzie dalej zabiegał o utworzenie  szkoły 
zawodowej, jeżeli udało się otworzyć Liceum w Rybnie  , może uda się to i z 
szkołą zawodową, lokal i kadrę  nauczycielską jako gmina mamy. 
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Radny Pan Andrzej Kornacki zapytał , czy tylko jedna osoba startowała w 
konkursie na zastępcę Dyrektora SP GZOZ w Rybnie. 
Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że zostały złożone dwie oferty lekarzy z SP GZOZ  
w Rybnie  Pana Neto i Pana Wysokińskiego  , ale Pan Wysokiński nie zgłosił się 
na rozmowę. 
  Nie  zgłoszono więcej  uwag ani pytań do złożonego przez Pana Wójta 
sprawozdania. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10  minutową przerwę do godziny 1030. 
Po wznowieniu obrad Rada Gminy przystąpiła do realizacji kolejnych punktów 
porządku obrad. 
 
 
Ad. pkt 8 
 
  

 Pan Marian Granica  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Rybno poinformował Radę , że Komisja Rewizyjna w dniu 14 września 
2007 roku dokonała kontroli  realizacji wykonania budżetu gminy w I półroczu  
2007 roku , nie stwierdziła żadnych uchybień i nie zgłosiła zastrzeżeń do jego 
realizacji. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że stałe Komisje Rady na 
wspólnym posiedzeniu po szczegółowej analizie  realizacji budżetu pozytywnie 
zaopiniowały wykonanie budżetu gminy za I półrocze 2007 roku. 
Następnie przedstawił Radzie uchwałę  Nr 485/2007 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wydania opinii  
o przedłożonej informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2007 
roku, Regionalna Izba Obrachunkowa  wydała pozytywna opinię o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Rybno za półrocze  2007 roku. 
 Radni  na sesji nie zgłosili uwag ani dodatkowych pytań do wykonania 
budżetu Gminy  Rybno za I półrocze 2007 roku. 
Rada Gminy pozytywnie  oceniła realizację budżetu Gminy Rybno w I półroczu 
2007 roku przez Wójta Gminy Rybno. 
 

 
 
Ad. pkt. 9 
 
Rada Gminy przystąpiła do podejmowania uchwał. 
 
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian Ligman stwierdził, że Komisje 
Rady Gminy analizując  proponowane zmiany w budżecie nie wniosły uwag ani 
poprawek pozytywnie opiniując proponowane zmiany. 
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 W związku z brakiem pytań dot. proponowanych zmian w budżecie Gminy 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie Rady projekt uchwały  
w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok. 
 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 radnych  
w głosowaniu  brało udział 14 radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok   
( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
2. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia  Planu Rozwoju Miejscowości  
    Hartowiec. 
 
 
 Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że  jest możliwość dofinansowania w ramach 
Programu PAOW przedsięwzięć w obszarach wiejskich, w tym programie  
możemy ubiegać się o dofinansowanie projektu  „ Zagospodarowanie terenu 
wypoczynku publicznego nad. j.Hartowieckim „ . jednym z wymogów jest   plan 
rozwoju miejscowości Hartowiec. 
W Hartowcu odbyło się spotkanie z Radą Sołecka, z mieszkańcami  i został 
opracowany plan  rozwoju miejscowości Hartowiec. 
 W związku  z brakiem pytań dot. projektu uchwały , Przewodniczący Rady 
Gminy poddał pod głosowanie Rady projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia  
Planu Rozwoju Miejscowości Hartowiec.                                                                                                             
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w głosowaniu  brało udział 14 radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  
„ za” podjęła uchwałę  w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju 
Miejscowości Hartowiec ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  uchwalenia planu  
    Rozwoju Lokalnego Gminy Rybno wraz z Wieloletnim Planem Inwestycyjnym  
    na lata 2004-2007. 
 
 
  
Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że Plan Rozwoju Lokalnego Gminy Rybno został 
uchwalony przez Radę Gminy na lata 2004-2007  zachodzi potrzeba przedłużenia 
planu do roku 2013, aby można było ubiegać się o środki  zewnętrzne trzeba 
wcześniej zaplanować  inwestycje. Wchodzą nowe programy unijne w ramach 
których można będzie ubiegać się o środki. 
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 Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały i zwrócił się do radnych z pytaniem czy ktoś 
chciałby zabrać głos na sesji w tej sprawie. 
 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję  
i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie uchwalenia  planu Rozwoju Lokalnego Gminy Rybno wraz  
z Wieloletnim Planem Inwestycyjnym na lata 2004-2007. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy  skład  Rady  
15 radnych w głosowaniu  brało udział 14 radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  
„ za” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia  
Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Rybno wraz z Wieloletnim Planem 
Inwestycyjnym na lata 2004-2007 ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
4. Projekt uchwały w sprawie  stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia  
   Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Naguszewskiego Obszaru  
   Chronionego Krajobrazu. 
 
 
 Pan Mirosław Karbowski - Sekretarz Gminy wyjaśnił , że temat projektu  
rozporządzenia  Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  w sprawie 
Naguszewskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu  był szczegółowo omawiany 
na posiedzeniach Komisji , teren obszaru chronionego  został utworzony  na tym 
obszarze  rozporządzeniem Wojewody Warmińsko- mazurskiego z dnia 14 marca 
2003 roku. Trzeba rozporządzenie Wojewody dostosować do obecnie 
obowiązujących przepisów o ochronie środowiska.  
Radny Pan Andrzej Kornacki  powiedział, że w projekcie są określone granice 
tego Obszaru ,ale nie ma mapki obrazującej granice, czy jest możliwość  
pozyskania takiej mapy lub jej kopii do wglądu np.w Urzędzie Gminy. 
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy Pan Piotr Gurgielewicz  dodał, że jest tylko 
jedna mapa na całe województwo, ale można by było zrobić odbitkę dla terenów 
obszarów chronionych dla Gminy Rybno. 
Pan Sekretarz Gminy odpowiedział, że jest możliwość  wykonanie odbitki,  ale 
jest to dość kosztowne , będziemy podejmować decyzje po  wydaniu 
rozporządzenia przez Wojewodę. 
Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do radnych z pytaniem, czy ktoś  
z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 
W związku z brakiem pytań zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie  stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia  
Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Naguszewskiego Obszaru  
Chronionego Krajobrazu. 
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 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy  skład Rady  
15 radnych w obecności 14 radnych 14 głosami  ,, za”  podjęła uchwałę  
w  sprawie stanowiska dotyczącego Projektu rozporządzenia  
Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Naguszewskiego  Obszaru  
Chronionego Krajobrazu ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
5. Projekt uchwały w sprawie  stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia  
   Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego  
    Krajobrazu  Otuliny Welskiego Parku Krajobrazowego- Dębień. 
 
 
 Radni nie zgłosili uwag ani pytań do projektu uchwały w związku z czym 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie Rady  projekt uchwały  
w sprawie stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Otuliny  
Welskiego Parku Krajobrazowego - Dębień. 
          Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy  skład Rady  
15 radnych w obecności 14 radnych 14 głosami  ,, za”  podjęła uchwałę  
w  sprawie stanowiska dotyczącego Projektu rozporządzenia  
Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie  Obszaru Chronionego 
Krajobrazu Otuliny Welskiego Parku Krajobrazowego- Dębień ( uchwała 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
6. Projekt uchwały w sprawie  stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia  
   Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego  
    Krajobrazu - Grzybiny. 
 
 
 W związku z brakiem pytań  do projektu uchwały Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  stanowiska 
dotyczącego projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 
w sprawie  Obszaru  Chronionego Krajobrazu - Grzybiny. 
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy  skład Rady  
15 radnych w obecności 14 radnych 14 głosami  ,, za”  podjęła uchwałę  
w  sprawie stanowiska dotyczącego Projektu rozporządzenia  
Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie  Obszaru Chronionego 
Krajobrazu - Grzybiny ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
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7. Projekt uchwały w sprawie  stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia  
   Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Hartowieckiego Obszaru  
    Chronionego . 
 
 
 Pan Mieczysław Łużyński- sołtys wsi Naguszewo-Groszki zapytał czy 
rolnicy będą ograniczeni w stosowaniu środków ochrony roślin n obszarach 
chronionego krajobrazu. 
Pan Mirosław Karbowski - Sekretarz Gminy odpowiedział, że ścisła ochrona 
obowiązuje tylko w Parkach Narodowych. 
Przewodniczący Rady Gminy  dopowiedział, że  niektóre tereny naszej gminy 
leżą w Welskim Parku Krajobrazowym, jest prowadzony wyręb drzew, 
zakrzaczeń  , musi być tylko zezwolenie odpowiednich władz na wyrąb.  W tej 
sytuacji dla mieszkańców nic się nie zmieni, są zalecenia właściwej gospodarki na 
terenach chronionych, jako mieszkańców nie czekają nas uciążliwości z tego 
tytułu.  
Więcej uwag i pytań  radni nie zgłosili, w związku z czym Przewodniczący Rady 
Gminy zamknął  dyskusję i zarządził   głosowanie  nad projektem uchwały  
w sprawie stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia  Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Hartowieckiego Obszaru Chronionego 
Krajobrazu . 
               Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy  skład Rady  
15 radnych w obecności 14 radnych 14 głosami  ,, za”  podjęła uchwałę  
w  sprawie stanowiska dotyczącego projektu rozporządzenia  
Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Hartowieckiego Obszaru 
Chronionego Krajobrazu  ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
  
 
 
8. Projekt uchwały  w sprawie  wyboru ławników do Sądu Pracy w Działdowie. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczącego Zespołu 
Opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Działdowie o 
przedstawienie opinii Zespołu.. 
Radna Pani Marzanna Borkowska w imieniu Zespołu przedstawiła opinię Zespołu 
o zgłoszonych kandydatach na ławników  do Sądu Pracy w Działdowie ( opinia  
stanowi załącznik do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że zgodnie z ustawą- Prawo o ustroju 
sądów powszechnych Rada Gminy wybiera  ławników w głosowaniu tajnym 
zwykłą większością głosów, po czym Sekretarz Gminy przedstawił sposób 
głosowania w sposób tajny określony w Statucie Gminy. 
Radni nie zgłosili  uwag do  przedstawionego  regulaminu głosowania. 
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 Następnie Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do Rady Gminy  
o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia  
głosowania i wyboru ławników. 
Radni  zgłosili następujących kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: 

1. Panią Elżbietę Jędrzejewską 
2. Pana  Piotra Kamińskiego 
3. Pana Andrzeja  Kornackiego 

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie Rady osobowy skład 

Komisji Skrutacyjnej, Rada Gminy w głosowaniu jawnym  w obecności 14 
radnych  14 głosami „ za” powołała Komisję Skrutacyjną w  następującym 
składzie: 
 

1. Pani Elżbieta Jędrzejewska 
2. Pan Piotr Kamiński 
3. Pan Andrzej Kornacki 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Komisji Skrutacyjnej  

o przygotowanie kart do głosowania i przeprowadzenie wyboru ławników do 
Sądu Pracy w Działdowie. 
Komisja Skrutacyjna  po przeprowadzeniu głosowania i podliczeniu głosów 
przedstawiła Radzie Gminy protokół Komisji w sprawie  wyboru ławników do 
Sądu Pracy w Działdowie. 
Protokół Komisji przedstawiła jej Przewodnicząca Pani Elżbieta Jędrzejewska 
(protokół  Komisji stanowi załącznik do protokołu z sesji). 
 Przewodniczący Rady  stwierdził, że w wyniku tajnego głosowania Rada 
Gminy wybrała  dwóch ławników do Sądu Pracy w Działdowie (uchwała 
w sprawie wyboru ławników do Sądu Pracy w Działdowie  stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
 
 
9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny. 
 
  W związku z brakiem pytań  do projektu uchwały Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
darowizny.  
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy  skład Rady  
15 radnych w obecności 14 radnych 14 głosami  ,, za”  podjęła uchwałę  
w  sprawie przyjęcia darowizny (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
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Ad. pkt 10  
 
Wolne wnioski i zapytania 
 
 
 Pan  Wójt Gminy poinformował Radę Gminy o posiedzeniu Rady 
Społecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Rybnie, na którym Rada dokonała oceny   działalności Zakładu,  jest to ocena  
pozytywna.  
Rada Społeczna   pozytywnie odniosła się do propozycji   utworzenia 
Stowarzyszenia działającego przy SP GZOZ, którego celem byłoby    
podejmowanie działań dla  podnoszenia  jakości usług zdrowotnych. 
Na konto Stowarzyszenia  można by było dokonywać odpisu  1% podatku  na  
działalność SP GZOZ, pieniądze zostały by w Gminie. 
Do tej pracy potrzebni są ludzie, dobrze byłoby, gdyby to byli ochotnicy, zwraca 
się z prośbą do radnych i sołtysów  obecnych na sesji by wyłonili swoich 
przedstawicieli,  z innych grup społecznych też  będziemy chcieli włączyć osoby 
do pracy w Stowarzyszeniu.  
Na sesji zgłoszono następujące kandydatury: 
1.Pan Edmund Ligman - Wójt Gminy 
2.Pan Piotr Kamiński    - radny 
3. Pan Józef Zalewski   - radny 
4. Pan Henryk Wiśniewski - sołtys wsi Rybno 
5. Pani Marzanna Borkowska - radna 
6. Pani Elżbieta Jędrzejewska - radna 
7. Pan Piotr Gurgielewicz - radny  
8. Pan Mieczysław Łużyński - sołtys wsi Naguszewo-Groszki. 
 
Radny Pan Piotr Kamiński zapytał, o sprawę wysypiska w Dębieniu, czy jest 
prowadzona rekultywacja. 
Pan Mirosław Karbowski - Sekretarz Gminy odpowiedział, że toczy się 
postępowanie   na temat decyzji Starosty Działdowskiego  nakładającej na PUK 
Ostróda obowiązek  rekultywacji. Samorządowe Kolegium Odwoławcze wydało 
decyzję stwierdzającą  o nieprawidłowościach w decyzji   Starosty. Nie wiemy 
jakie będą dalsze kroki, będzie prowadzona analiza szczegółowa w tej sprawie. 
Pani Danuta Lubańska - sołtys wsi Gralewo Stacja zapytała kiedy będą 
dostarczone ławki i stoliki  do świetlicy wiejskiej. 
Sprawa druga to brak tablicy ogłoszeniowej w sołectwie, ogłoszenia wywiesza na 
drzwiach  bloku. 
Zapytała, kiedy będą położone chodniki we wsi, jest to droga wojewódzka. 
Pan Wójt Gminy odpowiedział, że  ławki i stoliki są zamówione w STOL-BUD 
Rybno u Pana Witkowskiego Zbigniewa. 
Tablica będzie ustawiona w sołectwie , składane są wnioski o położenie 
chodników przy drogach wojewódzkich, kiedy będzie pozytywna odpowiedź 
trudno mu w tej chwili powiedzieć. 
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Pan Mieczysław Łużyński - sołtys wsi Naguszewo-Groszki  poruszył sprawę 
wałęsających  się psów, mogą mieć kontakt z lisami , co zagraża bezpieczeństwu 
mieszkańców. 
Na przystanku  autobusowym w Groszkach  zachodzi potrzeba  wymiany  płyty 
na dachu przystanku, miała być wymieniona , wcześniej już ten problem był 
zgłaszany. 
Podziękował Panu Wójtowi za udostępnienie pojazdu  na wyjazd na dożynki, 
chętni mogli jechać na dożynki do Iłowa. 
Pan Wójt Gminy odpowiedział, że okazało się ,że są 3 psy, które mają właścicieli, 
jeżeli sytuacja się nie zmieni to właściciele poniosą konsekwencję finansowe. 
 Radny Pan Piotr Kamiński zapytał, kiedy będzie doprowadzona woda na 
wybudowanie w Jeglii. 
Pan Stanisław Sendobry - sołtys wsi Jeglia  poruszył również sprawę  
doprowadzenia wody  na wybudowanie do Jeglii, asfaltowania drogi oraz 
oczyszczenia zbiornika przeciwpożarowego w  Jeglii. 
 Pan Wójt Gminy odpowiadając na powyższe wyjaśnił, że   doprowadzenie 
wody na wybudowanie do Jeglii zostało ujęte we wniosku  łącznie  z 
doprowadzeniem wodociągu do Nowej Wsi, jako gmina oczekujemy na decyzję 
Marszałka Województwa , wniosek jest dobrze oceniony i mamy nadzieję, że 
decyzja będzie  pozytywna. 
Na następnej sesji będzie dyskusja nad projektem budżetu, radni, sołtysi, 
dyrektorzy jednostek składają wnioski do budżetu w głównej mierze realizacja 
zgłoszonych wniosków czy przyjęcie ich do budżetu   będzie zależało od działań 
rządu, gdyż rząd musi dołożyć do inwestycji 10% środków. 
W sprawie oczyszczenia zbiornika p.poż. Pan Jerzy Chmielewski sprawdzał stan 
zbiornika, wiemy ,że wymaga oczyszczenia , nie wie jeszcze, kiedy  zostanie 
wysłana  firma  do wykonania tej pracy. 
Radny Pan Józef Zalewski podziękował Panu Wójtowi za położenie chodnika we 
wsi Prusy. 
Pan Wójt Gminy podziękował radnym i sołtysów i za ich pośrednictwem 
mieszkańcom za pomoc i zaangażowanie  przy realizacji inwestycji w danej 
miejscowości. 
Podziękował mediom za udział  w sesji . 
 Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że obrady sesji przebiegają 
sprawnie , gdyż wnioski i stanowiska w sprawie projektów uchwał są 
szczegółowo omawiane i wypracowywane na posiedzeniach Komisji. 
Podziękował radnych za pomoc pieniężną dla poszkodowanych rolników powiatu 
bartoszyckiego, inicjatywa wyszła od radnych. Do końca tygodnia trwa jeszcze 
zbiórka zboża, zrobimy podsumowanie ile zostało zebranego zboża i po 
zorganizowaniu transportu zostanie ono przekazane poszkodowanym. 
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Ad. pkt  11 
 
 
 Po wyczerpaniu porządku dziennego sesji Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Marian Ligman podziękował radnym, sołtysom i zaproszonym gościom za 
udział i zamknął obrady IX sesji Rady Gminy Rybno. 
 
 
 
 
 
Protokołowała         Przewodniczący Rady Gminy 
 
Janina Czubkowska         Marian Ligman 


